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3 minutt med Jørgen 
Jørgen  tok i utgangspunkt i at ekteskapet utgjør et godt arbeidsfellesskap og fortalte historeier 
hvordan det ble praktisert i tidligeretider av enkelte i hans slekt.


Informasjon fra Presidenten 

Møtelokalet 
Flertallet av de som har svart på presidentens undersøkelse om møtelokalet, ønsker et 
møtelokalet der smittevern reglene kan ivaretas bedre. 

Thor Asbjørn og Per sjekker med Park hotell om å leie samme lokalet som Sande-
fjord Rotaryklubb, der smittevern bedre kan ivaretas. 

Klubbfest 
Utsettes inntil videre 

Guvernør Berit har nå «satt seil» og er i gang me sitt Guvernør år. 
Hun fortalte fra turen til Sanediego og «Rotary opens opertunities» og om planene for 
året 
Her er noen stikkord fra det hun snakket om: 
PETS samlingen ble avlyst pga Corona restriksjonene og erstattet med digitale møter. 
Dette har fungert bra. 

Hun ønsker flere digitale møter 

Det blir digital Distrikts konferansen som avsluttes med klokkespill.  

Hun skal på 43 guvernør besøk i klubbene i løpet av året. 
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